
Aan: het college van B&W Venlo

Betreft: Mondelinge vragenart. 45 RvO CDA Venlo opnamestop William Schrikker Stichting

Datum: 30 juni 2021

Via de Limburger hebben we vernomen dat de William Schrikker Stichting heeft aangekondigd per 
direct een opnamestop in te laten gaan, te weten met ingang van afgelopen dinsdag 22 juni. De 
aankondiging is een dag eerder bekend gemaakt. Deze situatie is voor 20 tot 23 jongeren en hun 
gezinnen een groot probleem. De Stichting is al jaren belast met deze taak in Limburg en dit 
nieuws is met grote verbazing binnengekomen bij de Limburgse gemeenten.

We hebben vernomen dat de Maastrichtse Wethouder Bert de Jongen al met groot ongenoegen 
heeft gereageerd op deze acute opnamestop. Ook wordt er momenteel gekeken naar hoe verder 
en waar deze jongeren alsnog snel geholpen kunnen worden.

De CD fractie vindt dit zeer onwenselijk en begrijpt niet hoe deze situatie zover is gekomen, we 
komen daarom tot de volgende vragen:

1-   Wanneer wist onze portefeuillehouder van deze situatie? En wat heeft u samen met andere 
gemeenten en de WSS gedaan om de ontstane situatie te voorkomen?

2-   Om hoeveel jongeren gaat het binnen onze gemeenten? Venlo voert deze taak deels ook voor 
andere gemeenten in onze regio; om hoeveel jongeren gaat het regionaal dan in totaal?

3-   We zijn verbaasd over de acute problematiek en vinden het zeer zorgelijk, dat een Stichting waar 
we al jaren mee samenwerken, letterlijk van de ene dag op de andere dag deze situatie laat 
ontstaan. Wat is hierover contractueel afgesproken? Kunnen we ervan uitgaan dat dit zeer 
uitzonderlijk is of verwacht u dat er meerdere Stichtingen op deze manier hun taken en opdrachten 
bij ons over de schutting gaan gooien? Wat gaat u verder doen om deze situatie bij deze Stichting en 
andere Stichtingen te voorkomen?

4-   Bent u in gesprek gegaan sinds vorige week met WSS en wat zijn de resultaten van deze 
gesprekken?

5-   Wat kunnen deze jongeren en hun families verder nu en later verwachten van de Gemeentet?

Vervolg vraag, mogelijk:

6-   Wil de portefeuillehouder ons op de hoogte houden en blijven informeren over de verdere 
ontwikkelingen?



 

Vragen aangepast na binnenkomst verhaal meer geld vanuit Rijk voor Jeugdhulp en William 
Schrikker Stichting gaat alsnog trajecten hervatten>

Mijn voorstel is de vragen alsnog mondeling te stellen met een andere inhoud.

Onderstaande vragen hadden we willen stellen en werden gister en eergister positief verrast met 
2 daarop volgende berichten, namelijk: het rijk gaat gemeenten tegemoet komen met meer geld 
voor jeugdzorg en de William Schrikker Stichting gaat alsnog jongeren snel in trajecten 
behandelen. Hiermee is het nieuws dat er wachtlijsten dreigen te ontstaan van de baan en 
instellingen krijgen meer geld om de nodige hulpverlening te bieden en meer budgetten om in de 
eigen personeel te investeren.

We komen alsnog met de volgende vragen:

-Zijn de toegezegde budgetten toereikend om de acuut ontstane problemen op te lossen? En 
ontstaat hiermee het gevaar dat meerdere instellingen met hetzelfde middel gaan dreigen? 
Namelijk: naar de media stappen en per direct de toegezegde zorg staken?

-Wat voor afspraken heeft onze gemeente met de zorgaanbieders in onze regio? is duurzame zorg 
en continuering gegarandeerd?

 

We krijgen signalen dat de Mutssaert Stichting ook met dezelfde problemen te kampen heeft, het 
kan bij deze stichting ook ieder moment mis gaan. In hoeverre is de portefeuillehouder hiervan op 
de hoogte? Wordt er ook op tijd gecommuniceerd over dreigende problemen bij de 
zorgaanbieders waardoor de gemeente eerder in kan spelen op de te verwachten 
problematieken?

-In hoeverre is de zorg die we uitbesteden gegarandeerd? Graag uitleg over de afspraken en hoe 
gecommuniceerd wordt ter voorkoming van bovengenoemde problematieken.

Alvast bedankt voor de beantwoording.
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